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مشکلاصلییووهبهروایتکیهلینی
 مدافع یوونتوس پس از باخت تیمش به فیورنتینا از مشکل اصلی تیمش 
گف��ت. ب��ه گزارش ایس��نا و به نقل از فوتب��ال ایتالیا، یوونتوس در لیگ 
ایتالیا با نتیجه دو بر یک در فلورانس به فیورنتینا باخت. شکس��تی که 

باعث شد یووه با یک بازی کمتر و یک 
بازی بیشتر نسبت به رم در صدر جدول 
این رقابت ها قرار داش��ته باشد. جورجیو 
کیه لینی درباره شکست یوونتوس برابر 
فیورنتین��ا گفت: هم��ه تیم های بزرگ 
شکس��ت می خورن��د و ما نیز این هفته 
شکست خوردیم. نمی شود همه دیدارها 

را با برد به پایان رساند. طبیعی است که هر تیمی فراز و نشیب داشته باشد. 
برابر فیورنتینا خیلی سردرگم بودیم و بازی همیشگی مان را نتوانستیم 
نش��ان بدهیم. فوتبال خوبی ارائه نکردیم و نمی توانیم ادعا کنیم حق 
بیش��تری داش��تیم. مهمترین مشکل در تیم ما توازن تیمی است که در 
تیم ما وجود ندارد. در تیم ما تغییر و تحول زیادی صورت گرفته است 
و کمی ناهماهنگی در تیم وجود دارد که فکر کنم تا یک ماه دیگر، این 

مسائل در تیم حل شود. 
 

آمارضعیفپپدرسیتی
سرمربی اسپانیایی فیروزه ای های شهر منچستر، ضعیف ترین آمارهایش 
را در این تیم به ثبت رسانده است. به  گزارش  ایسنا  و  به نقل از اسپورت 
کاتالونیا، منچسترسیتی در لیگ برتر انگلیس با چهار گل مغلوب اورتون 
شد. سیتی تحت هدایت پپ گواردیولا تنها در پنج ماه، هفت شکست را 
تجربه کرده است که این موضوع باعث شد در فاصله ۱۰ امتیازی چلسی 
صدرنشین قرار بگیرد. آمار ضعیف گواردیولا یکی از بدترین آمارهای او 
در زمان مربیگری اش است. او تنها یک بار بیش از این شکست را تجربه 
کرده است و آن به فصل ۱۵ – ۲۰۱۴ برمی گردد. او در بایرن مونیخ نیز 

آمار ضعیفی همچون منچسترسیتی نداشته است. 

آمارناامیدکنندهکلودیوبراوو
دروازه بان شیلیایی سیتی آمار ضعیفی را در تیم منچسترسیتی بر جای 
گذاشته است. به  گزارش  ایسنا  و  به نقل از سایت فوتبال اسپانیا، کلودیو 
براوو ش��روع خوبی در لیگ برتر انگلیس نداش��ته است. دروازه بان اهل 
شیلی پس از کسب دو عنوان قهرمانی در لالیگا در این تابستان بارسلونا 
را ترک و به منچسترسیتی پیوست. او دروازه بان اصلی این تیم شد اما 
تاکنون عملکرد ضعیفی بر جای گذاش��ته اس��ت. براوو گل های زیادی 
تا این زمان دریافت کرده اس��ت. البته ضعف خط دفاعی نیز روی این 
موضوع تاثیرگذار بوده است. او در ۲۵ بازی ۳۰ گل دریافت کرد اما در 

بازی های اخیر، این آمار به شدت ضعیف است.
 

خوشحالیاوبامیانگ
ستاره بوروسیا دورتموند که نمایش خوبی در ترکیب تیمش دارد، از اینکه 
از چند باش��گاه پیش��نهاد دارد ابراز خوشحالی کرد. به  گزارش  ایسنا، پیر 
امریک اوبامیانگ از بازیکنانی است که خبرهای زیادی درباره پیوستن 
او به رئال  مادرید به گوش می رسد. او به احتمال خیلی زیاد در تابستان 
شاهد حضور این بازیکن گابنی در ترکیب کهکشانی ها باشیم؛ به ویژه  

این که خود این بازیکن هم دوست دارد پیراهن رئال را بر تن کند.

رشد۳۷درصديصادراتفولادازمنطقهویژه
اقتصاديبندرامامخمیني)ره)

لیلا زرگانیان – اهواز- بارگیري و صادرات محمولات فولادي طي 
ن��ه ماهه س��ال جاري از منطقه وی��ژه اقتصادي بندرامام خمیني)ره( 
نس��بت به مدت مش��ابه در سال گذشته از رشد چشمگیري برخوردار 
بوده است.معاون دریایي و بندري اداره کل بنادر و دریانوردي استان 
خوزس��تان ضمن اعلام این خبر اظهار داش��ت: طي نه ماهه نخست 
س��ال جاري ضمن بارگیري و صادرات یک میلیون و ۳۱۸ هزار تن 
محم��ولات ف��ولادي از منطقه ویژه اقتصادي بندرامام خمیني)ره(، 
رش��د ۳۷ درصدي در این زمینه، نس��بت به مدت مشابه سال گذشته 
به ثبت رس��یده اس��ت.مهندس گرایلو در تشریح دلایل رشد مطلوب 
بارگیري، به تمه�یدات ویژه از جمله واگذاري اس��کله ي مناس��ب 
براي این نوع محمولات اش��اره نمود.وي در ادامه، بهبود وضعیت 
تجهیزات��ي تأمی��ن کنن��دگان تخلیه و بارگی��ري و ارائه راهکارهاي 
عملیاتي در راس��تاي تبدیل نقاط ضعف به قوت توس��ط کارشناسان 
بندري این اداره کل را از جمله علل بهبود دهنده در افزایش سرعت 
بارگیري این محمولات در کنار افزایش تولید صنایع داخلي کش��ور 
برشمرد.معاون دریایي و بندري اضافه نمود: برخورداري منطقه ویژه 
اقتصادي بندرامام خمیني)ره( از زیر ساخت هاي مناسب و امکانات 
مساعد تخلیه و بارگیري انواع کالا و دسترسي به راه هاي مواصلاتي 
ریلي و جاده اي و نزدیکي به مراکز بزرگ جمعیتي و صنعتي از جمله 
مزیت هایي است که موجب تقویت حضور و تمایل صاحبان صنایع 
براي سرمایه گذاري در این مجتمع بندري و صادرات تولیدات خود 

از این طریق شده است.

انجامعملیاتپیچیدهجابجایيتأسیساتآبو
فاضلابدرشوشتر

لیلا زرگانیان – اهواز- مدیر امور آبفا شوش��تر از انجام عملیات کم 
نظیر و پیچیده جابجایي تاسیس��ات آب و فاضلاب شوش��تر بمنظور 
اح��داث زیرگ��ذر خبر داد. علیرضا بنیادي با اعلام مطلب فوق اظهار 
نمود : بمنظور احداث یکي از مهم ترین پروژه هاي عمراني شهرستان 
شوشتر به نام طرح احداث زیرگذر شهیدان خادم سیدالشهدا در مقطع 
خیابان کمربندي روبروي پل ش��هید کجباف که توس��ط اس��تاندار 
عملیات کلنگ زني آن انجام ش��د ، نیاز به جابجایي تأسیس��ات آب ) 
هدر اصلي خروجي تأسیس��ات ( و فاضلاب ) ش��بکه س��نتي و جدید ( 
بود که با تلاش تمامي پرسنل این امور بصورت شبانه روزي عملیات 
جایگزیني در دس��تور کار قرار گرفت. وي عبور هفت خط آزبس��ت 
و چ��دن در اقط��ار ۱۵۰ت��ا ۴۵۰ میلیمت��ر را از عم��ده موانع موجود بر 
س��ر راه اجراي طرح زیرگذر عنوان و خاطر نش��ان کرد :وجود ش��بکه 
تار عنکبوتي موجود باعث پیچیده ش��دن و س��ردر گمي و ابهام در 
کار آبرس��اني نی��ز گردی��ده بود.بنیادي ادام��ه داد : وجود ورودیهاي 
متعدد شبکه هاي آب و فاضلاب به منطقه و فرسودگي شیرآلات و 
عدم آببندي و در نهایت خاموش��ي هاي مکرر در تأسیس��ات از دیگر 
مش��کلات موجود در این منطقه بود که با همکاري هاي بي ش��ائبه 
معاونت بهره برداري و معاونت فني و توس��عه آبفا خوزس��تان با در 
اختی��ار ق��راردادن اقلام مورد نیاز و عملیات مهندس��ي مجدد ظرف 
م��دت دو هفت��ه این عملیات کم نظیر بطور کامل انجام و آبرس��اني 
به کلیه مناطق به روال عادي بازگردانده شد. مدیر امور آبفا شوشتر 
در تش��ریح عملیات اجرایي صورت گرفته، اذعان داش��ت : جابجایي 
تمام انشعابات خانگي از سیستم سنتي به سیستم جدید به تعداد ۵۰ 
انشعاب فاضلاب ، اجراي خط انتقال به قطر ۵۰۰ میلي متر فولادي 
به طول 6۰۰ متر ، عملیات جابجایي خط ۳۰۰ میلي متري آزبست 
از خ��ط چ��دن داکتیل به خط ف��ولادي از مهمترین اقدامات صورت 

گرفته در این راستا بوده است. 

پيشخوان

پيشخوان

ورزش
رییس فدراسیون فوتبال با تاکید بر اینکه به دنبال 
ایجاد آرامش در فوتبال است، گفت که از این پس 
با شدت و حدت با هر رفتار و برخوردی که باعث 
ایج��اد تنش و الته��اب در میان هواداران فوتبال 
شود برخورد خواهد کرد. به گزارش ایسنا، مهدی 
تاج که برای بازدید از امکانات فوتبال ساحلی به 
بوشهر سفر کرده است پس از دیدار با مسئولان 
این شهر درخصوص میزبانی رقابت های فوتبال 
س��احلی در جم��ع خبرنگاران درب��اره بیانیه اخیر 
کارلوس کی روش گفت: واقعیت این اس��ت که 
نقط��ه نظرات مان را به کی روش اعلام کرده ایم 
و حتم��ا ه��م در اولین جلس��ه ای که ب��ا او برگزار 
می کنی��م، در مورد جزئیات این موضوع صحبت 
خواهیم کرد. وی افزود: فدراسیون فوتبال از این 
پس تعهد دارد که با هر گونه رفتار غیر حرفه ای 
که باعث تضعیف فوتبال شود برخورد کند. قطعا 
جلوی رفتارهای غیر حرفه ای را خواهیم گرفت. 
وی تاکید کرد: یکی از وظایف فدراسیون فوتبال 
حمایت از کلیه ارکان فوتبال اس��ت ولی مس��لما 
تیم ملی اولویت منطقی ما محس��وب می ش��ود. 
رییس فدراسیون فوتبال اظهار کرد: در حال حاضر 
هیچ اختلافی بین باشگاه ها و فدراسیون فوتبال 

و مجموعه تیم ملی نیس��ت. فدراس��یون فوتبال 
متعهد اس��ت که تمام اردوهای برنامه ریزی تیم 
مل��ی را ک��ه مدیران باش��گاه ها بر س��ر آن با هم 
توافق داشته اند را به مرحله اجرا بگذارند. در این 
خصوص هیچ بحثی وجود ندارد و حتما فدراسیون 
فوتبال طبق برنامه ریزی انجام شده برنامه های 
تنظیم شده تیم ملی را مطابق برنامه انجام شده 
پیش خواهد برد. تاج با اشاره به افزایش بیانیه ها 
در فضای فوتبال که باعث ایجاد تنش می ش��ود 
تاکید کرد: ما متعهد هستیم که فوتبال را با آرامش 
اداره کنیم. تاکنون به موضوع بیانیه ها و اختلاف 
نظره��ا ورود نکرده ای��م اما از این پس به صورت 
ج��دی ب��ه این موضوع ورود خواهیم کرد و اجازه 
نمی دهیم که افراد در هر رده و مقامی با ش��ایعه 
و بیانیه هواداران را از فوتبال دلسرد کنند. جلوی 
این رفتار را از هر دو طرف خواهیم گرفت. رییس 
فدراس��یون فوتبال همچنین در پاس��خ به سوال 
ایس��نا درباره اینکه گفته شده کارلوس کی روش 
اس��تعفای کتبی بدون امضا به فدراس��یون ارائه 
کرده اس��ت، گفت: کی روش اس��تعفای مکتوب 
امضا شده به فدراسیون داده است و مباحث اخیر 

در مورد این موضوع صحت ندارد.

تاج: کی روش استعفای مکتوب امضا شده داد

برخورد فدراسیون فوتبال با رفتارهاری غیرحرفه ای

اخــبار شـهرستان

زيرگذرمحتشم کاشاني با اعتبار 500 ميليارد تومان افتتاح شد
با حضور وزير ارتباطات در کرج؛

مدير کل کميته امداد استان بوشهر:
کمک 6 ميليارد ريالي مراکز نيکوکاري استان بوشهر به نيازمندان

برگزاري جلسه بررسي پيشگيري از سرقت شبکه هاي برق غرب مازندران

رئيس روابط عمومي شرکت گاز استان بوشهر مطرح کرد:
لزوم مصرف بهينه گاز براي استفاده بيشتر هم وطنان در مناطق سردسير

تقدير معاون عمراني استاندار از مديرکل راهداري  مازندران 

بوش��هر-خبرنگار تج��ارت : مدی��ر کل 
کمیته امداد اس��تان بوشهر از کمک هاي 
مردم��ي 6 میلی��اردي مراک��ز نیکوکاري 
ب��ه مددجویان تح��ت حمایت در 9 ماهه 
سالجاري خبر داد.به گزارش سایت خبري 
کمیته امداد، احمد لطفي در جلسه بررسي 
فعالی��ت مراکز نیک��وکاري، با قدرداني از 
م��ردم خیر و نیکوکار اس��تان درکمک به 
نیازمندان اظهار داش��ت: خیران اس��تان 

بوش��هر در رس��یدگي به مشکلات نیازمندان نقش مهم و تاثیر 
گزاري ایفا مي کنند.

 وي اف��زود: در 9 ماه��ه س��ال ج��اري 6 میلی��ارد و ۳۲ میلیون 
ریال کمک هاي مردمي از س��وي مراکز نیکوکاري در اس��تان 
ب��ه مددجویان تح��ت حمایت کمیته امداد در قالب کمک هاي 
نقدي و غیره نقدي پرداخت شده است که در مقایسه با مشابه 
سال گذشته 6۱ درصد افزایش داشته است.لطفي با بیان اینکه 
بخش��ي از کمک هاي جمع آوري ش��ده در مراکز نیکوکاري 
صرف هزینه درماني بیماران نیازمند وصعب العلاج مي ش��ود، 
اف��زود: کمک هاي خیرین مراکز نیکوکاري در راس��تاي تهیه 

وسایل خانگي، تعمیرات مسکن، جهیزیه 
نوعروس��ان یتیم ،تهیه س��بد کالا، غذاي 
گرم، پرداخت بدهي، هزینه هاي درماني، 
تحصیل��ي به خانواده ه��اي نیازمند ارائه 
مي شود.وي خاطر نشان کرد: زمینه هاي 
همکاري موسسات خیریه با کمیته امداد در 
سرفصل هاي فرهنگي و آموزشي، اشتغال 
و کارآفریني ، عمران و ساختمان ، ازدواج 
و جهیزیه، مش��اوره و مددکاري ، معیشت 
و امور قرض الحس��نه و س��ایر موارد در عرصه رسیدگي به امور 
محرومان و نیازمندان است.وي یادآور شد: هم اکنون بیش از 
۲۷ مرکز نیکوکاري در استان با هدف شناسایي افراد متمکن 
هر محله و رفع نیازها و مشکلات نیازمندان مشغول به فعالیت 
هستند.مدیرکل کمیته امداد استان با بیان اینکه تقویت مراکز 
نیکوکاري از جمله برنامه هاي کمیته امداد اس��ت، خاطرنش��ان 
ک��رد: در ح��ال حاض��ر جلب اعتماد مردمي یک��ي از مهمترین 
کاره��اي ای��ن نه��اد اس��ت و تلاش داریم تا پایان س��الجاري 
 ۳ مرک��ز نیک��وکاري دیگ��ر را ب��ه جمع ۲۷ مرک��ز نیکوکاري

 اضافه نماییم

بوش��هر- خبرنگارتج��ارت  : رئیس روابط 
عمومي ش��رکت گاز استان بوشهرگفت: به 
دلیل موج جدید س��رما در کش��ور، توصیه 
مي ش��ود که ش��هروندان اس��تان بوشهر 
نس��بت ب��ه مصرف بهین��ه گاز اقدام کنند.

ابراهی��م عباس��ي در گفت وگ��و با خبرنگار 
این ش��رکت اظهار داش��ت: به دلیل برودت 
ش��دید هوا در بس��یاري از نقاط کشور، لازم 
اس��ت تا تمامي هم وطنان با عزمي جدي در 

جهت صرفه جویي در مصرف گاز گام برداشته و زمستان گرمي را 
ب��راي خ��ود و دیگران رقم بزنن��د.وي اضافه کرد: امروزه اهمیت 
صرفه جویي در مصرف سوخت بر هیچ کس پوشیده نیست، چرا 
که هر چقدر در مصرف انرژي بیشتر دقت کنیم مي توانیم به همان 
اندازه هزینه هاي مصرف را کاهش داده و علاوه بر آن به حفظ و 
نگهداري انرژي جهت استفاده نسل هاي آینده کمک کنیم.رئیس 
روابط عمومي شرکت گاز استان بوشهر عنوان کرد: راه  کارهایي 
بسیار ساده به منظور صرفه جویي در مصرف گاز در شرکت ملي 
گاز تبیین ش��ده اس��ت که اس��تفاده از بخاري هایي با بازدهي بالا، 
اس��تاندارد و داراي برچس��ب انرژي از جمله مواردي اس��ت که به 

منظور تحقق مصرف بهینه گاز باید در دستور 
کار قرار گیرد .عباس��ي با اعلام این که این 
ش��رایط نقش مهمي در جلوگیري از اتلاف 
ان��رژي بر عه��ده دارد، گفت: رعایت دماي 
رف��اه در محی��ط خانه بین ۱۸ تا ۲۱ درجه، از 
اهمیت بالایي برخوردار بوده و باید س��عي 
ک��رد محی��ط خانه بی��ش از دماي رفاه گرم 
نشود چرا که این امر موجب مصرف بیهوده 
و بیش از اندازه گاز مي گردد.وي یادآور شد: 
استفاده از پرده هاي ضخیم و بلند، عایق کاري موتورخانه ها، عدم 
استفاده از شومینه ها به دلیل بازدهي پایین، بستن درز پنجره ها و 
بستن کانال هاي خروجي کولرها از دیگر نکات مهمي است که با 
رعایت آنها، به راحتي مي توان از اتلاف انرژي در منازل خودداري 
کرد.رئیس روابط عمومي شرکت گاز استان بوشهر با قدرداني از 
مشترکین هم استاني در اجرا و رعایت نکات مرتبط با مصرف ایمن 
و بهینه گاز، بیان کرد: اقدامات آموزش��ي و فرهنگي متعددي در 
جهت نهادینه سازي صرفه جویي در مصرف سوخت اجرا کرده ایم 
و برنامه هاي مهمي نیز پیش رو داریم که امید مي رود با اجراي این 

برنامه ها بتوانیم گام هاي اساسي برداریم.

در جلس��ه مشترک شرکت توزیع نیروي 
برق غرب مازندران و پلیس پیش��گیري 
اس��تان مازندران، راهکارهاي پیشگیري 
از سرقت تجهیزات و خرابکاري در حوزه 
برق مورد بررس��ي ق��رار گرفت. مهندس 
ف��رح زاد مدیرعامل ش��رکت توزیع برق 
غرب مازندران در این نشس��ت با تقدیر از 
پیگیري ه��ا و همکاري نیروي انتظامي در 
زمین��ه شناس��ایي و برخ��ورد با س��ارقان 

شبکه ها و تاسیسات برق، در سخناني اظهار داشت: سرقت از تجهیزات 
برق علاوه بر ایجاد خاموش��ي و قطع برق، موجب اختلال در خدمت 
رساني مطلوب به مردم و به تبع آن نارضایتي عمومي در پي خواهد داشت.  
وي با اشاره به برخي از اقدامات پیشگیرانه شرکت توزیع در این زمینه، 
تصریح کرد: شناسایي نقاط آلوده و سرقت خیز، آگاه سازي مشترکان، 
اطلاع رساني از طریق صدا و سیما و جراید، تعامل با مراجع انتظامي و 
قضای��ي، ارتب��اط مردم با ش��رکت توزیع از طریق س��امانه ۵۰۰۰۱۲۱ 

و ش��ماره تماس ۱۲۱، از جمله مهم ترین 
اقدامات این ش��رکت در راس��تاي کاهش 
سرقت تاسیسات و تجهیزات برقي است. 
س��رهنگ ذبیح اله پهلواني، رییس پلیس 
پیشگیري استان مازندران نیز در سخناني 
با اش��اره به اهمیت نقش برق در زندگي 
امروز، گفت: با توجه به حساسیت جایگاه و 
نقش صنعت برق در جامعه و تأکید بر مقوله 
پیش��گیري، مي بایست عوامل آسیب زا و 
شرایط ارتکاب جرم و موقعیت هایي که براي سارقان فراهم مي شود، 
کنترل شود. وي ادامه داد: یکي از مهم ترین تبعات سرقت از تجهیزات 
برقي، ایجاد نارضایتي عمومي و قطع تمامي فعالیت ها مي شود که باید در 
این زمینه به شدت حساس بود و اقدامات پیشگیرانه انجام داد.  رییس 
پلیس پیشگیري استان مازندران، خاطر نشان کرد: علاوه بر برقراري 
گشت هاي منظم و پیگیري هاي انتظامي، نیاز است که موضوع از نقطه 

نظر حقوقي نیز مورد پیگیري و بررسي کامل قرار گیرد.

مع��اون هماهنگي ام��ور عمراني 
اس��تانداري مازندران با ارسال لوح 
تقدی��ري از مدی��رکل راهداري و 
حم��ل و نقل جاده اي این اس��تان 
ب��ه منظ��ور انجام ام��ور محوله و 
فعالیته��ا و اقدام��ات به هنگام این 
اداره کل قدرداني نمود. هوش��نگ 
نصیري پرکوهي مش��اور مدیرکل 
و سرپرست روابط عمومي اداره کل 

راه��داري و حم��ل و نق��ل جاده اي مازن��دران با اعلام 
ای��ن مطل��ب افزود: با توجه به ادغام صورت گرفته بین 
دو مجموع��ه حم��ل و نق��ل و پایانه ها و همچنین حوزه 
راهداري راه و شهرس��ازي مازندران ، دامنه فعالیتها و 
اقدامات اجرایي این مجموعه بس��یار گس��ترده و وسیع 

شده است. 
وي اظهار داشت:از این رو و براساس مدیریت مدبرانه 

و عملک��رد مطل��وب و ب��ه هنگام 
ای��ن اداره کل ، عل��ي نبیان معاون 
هماهنگي امور عمراني استانداري 
مازندران با ارس��ال لوح تقدیري از 
مهندس احمدآفری��ن محمدزاده 
مدی��رکل راه��داري و حمل و نقل 
جاده اي استان و مجموعه این اداره 
کل تقدی��ر و قدراني نمود. گفتني 
اس��ت :در بخش��ي از لوح ارسالي 
معاون اس��تاندار آمده اس��ت : بدینوس��یله بر خود فرض 
مي دان��م از تلاش ه��اي ارزنده ، اخ��لاص و ایثارگري 
و پیگیره��اي مجدان��ه جنابعال��ي در پیش��برد ، ارتقاء و 
توس��عه اس��تان خصوص��ا در بخش حم��ل و نقل جاده 
اي صمیمان��ه تقدی��ر و تش��کر به عم��ل مي آید. روابط 
 عموم��ي اداره کل راه��داري و حم��ل و نق��ل جاده اي 

استان مازندران.

لیلا احمدزاده - پروژه زیرگذر مهرویلا که پس از تونل نیایش 
تهران، بزرگترین تونل شهري است، با حضور محمود واعظي 
وزی��ر ارتباط��ات و فن��اوري اطلاع��ات و جمعي از مس��ئولان 
اس��تان البرز به بهره برداري رس��ید. واعظي با حضور در مراسم 
افتتاحی��ه تون��ل ش��هري ک��رج گف��ت:  با توجه ب��ه اینکه آیت 
اله هاشمي رفس��نجاني در دوران حیات خود همواره از توس��عه 
در کشورش��ان خوش��حال مي ش��دند، اجازه مي گیرم این پروژه 
عظی��م و ع��ام المنفع��ه را ب��ه عنوان هدیه ب��ه روح مطهر آیت 
اله هاشمي رفس��نجاني تقدیم کنم و مطمئن هس��تم که روح 
ایش��ان نیز خوش��حال خواهند ش��د.واعظي در ادامه سخنانش 

اظهار داش��ت: زماني که ایش��ان رییس مجلس بودند هر وقت 
مي ش��نید در نقطه اي از کش��ور، پروژه عمراني توس��ط دولت و 
بخش خصوصي افتتاح مي شود، حضور پیدا مي کرد، چه در دولت 
خود ودر دولت هاي دیگر هم همین گونه بود. علي ترکاش��وند 
در مراس��م افتتاحیه زیرگذر محتش��م کاش��اني با اشاره به اینکه 
با توجه به ش��رایط اقتصادي کش��ور بیش از ۲۰۰ میلیارد تومان 
نمي ش��د براي پروژه بودجه تهیه کرد، اظهار داش��ت: این پروژه 
با ۵۰۰ میلیارد تومان هزینه ویک سال زودتراززمان مورد نظر 
م��ورد به��ره برداري قرارگرفت . ش��هردار ک��رج گفت: یکي از 
نقاط بحراني پروژه وجود ایس��تگاه مترو بود که در حال حاضر 

در عمق ۳۰ کیلومتري زیرگذر ایجاد شده است. عزیز اکبریان 
،نماینده مردم کرج درمجلس در مراسم افتتاحیه زیرگذرمحتشم 
کاشاني گفت : زمان اختلافات سپري  شده و باید به فکر خدمت 
به مردم باشیم. باید به فکر ایجاد اشتغال براي مردم باشیم. به 
بهره  برداري رسیدن این پروژه ریسک بزرگي از سوي مدیریت 
شهري محسوب مي شود.نماینده مردم کرج در مجلس   افزود: 
در زمان��ي ک��ه درآمد دولت کاهش پیدا کرده بود و ش��هرداري 
کرج هم بودجه ناچیزي در دس��ت داش��ت، توانس��ت با تلاش و 
وحدت بین ش��هرداري و ش��ورا و همچنین مردم چنین پروژه 

عظیمي را به بهره برداري برساند.

مهاجم رئال مادرید با پنالتی  که برابر س��ویا به گل تبدیل کرد، به رکورد بیش��ترین پنالتی  در تاریخ لالیگا رس��ید. به  گزارش  ایس��نا  و  به نقل 
از ال پاییس، رئال  مادرید با نتیجه  دو بر یک برابر سویا در زمین این تیم تن به شکست داد. البته تنها نکته مثبت این بازی برای رئالی ها 
این بود که کریس��تیانو رونالدو توانس��ت پنالتی  ش��ماره ۵6 خودش را در تاریخ رقابت های لیگ اس��پانیا تبدیل به گل کند. همین باعث ش��د 

که مهاجم پرتغالی به رکورد ۵6 پنالتی  هوگو سانچس برسد.

 رونالدو به رکورد
 بیشترین پنالتی  رسید

سرمربی تیم فوتبال استقلال امیدوار است هواداران استقلال دیگر 
از تماش��ای دیدارهای این تیم محروم نباش��ند. به گزارش ایس��نا، 
علیرض��ا منصوری��ان در نشس��ت خبری پیش از دی��دار تیمش برابر 
استقلال خوزستان، گفت: متاسفانه ما یار دوازدهم را نداریم. دوست 
داشتیم هواداران را پشت سر خودمان داشته باشیم. امیدوارم آخرین 
باری باش��د که ما محروم می ش��ویم. هوادار باید متوجه باش��د که در 
روزهای حس��اس نباید محروم باش��د. منصوریان درباره وضعیت نقل 
و انتقالات��ی تیم��ش، عن��وان کرد: دلیل خری��د بازیکنانی مثل آندو و 
جپارف، وجود بازیکنان زیاد جوان در تیممان است. برای پیدا کردن 
ریتم باید تلاش کنید. حرکت بازیکن با تجربه به شما ریتم می دهد. 
ما نیاز به یک بالانس داریم.  ریتمی که رجب زاده، مبعلی و سیدجلال 
حس��ینی و مهدی کیانی به تیم هایش��ان می دهند. سر پیکان جوانی 
تیم ما خیلی تیز است و هیچ تیمی نمی تواند از دست این جوانان ما 
فرار کند. با جوانانمان محکم جلو می رویم. اگر این جوانان را خوب 

حمایت کنیم، یک دهه ما را گارانتی می کنند.

عليرضا منصوريان: 

آندووجپارفبهاستقلالریتممیدهند
سرمربی تیم   ملی کشتی فرنگی با بیان این که اجباری برای حضور 
فرنگی کاران المپیکی در اردوی تیم ملی نیست، گفت: تا حد امکان 
قصد استفاده از نفرات المپیکی  در جام جهانی را ندارم. علی اشکانی 
در گفت وگو با ایس��نا، درباره علت دعوت از فرنگی کاران  المپیکی 
ب��ه دور جدی��د تمرین��ات تیم   مل��ی، اظهار کرد: ه��دف ما از دعوت 
کشتی گیران به اردوی تیم   ملی این بود که از روند تمرینات و رقابت 
با سایر کشتی گیران عقب نمانند و بدانند که کادر فنی تیم ملی آن 
ها را فراموش نکرده است. با آن ها در تماس هستم و چند نفر از این 
کشتی گیران نیز خواستار حضور در تمرینات تیم   ملی شدند. البته من 
ش��رایط س��نی آنها را درک می کنم و می دانم در شرایطی هستند که 
نمی توانن��د قاطعان��ه در م��ورد آینده خود تصمیم گیری کنند و ما باید 
آن ها را درک کنیم. او در ادامه اظهار داشت: خودم کشتی گیر بودم 
و این ش��رایط را پش��ت س��ر گذاشتم و می دانم که فشار زیاد بر روی 
این کشتی گیران وارد شده و نیاز به استراحت دارند تا با آمادگی هر 

چه  بیشتر بار دیگر کشتی را آغاز کنند.

علی اشکانی: 

اجباریبرایحضورالمپیکیهانیست
بازیکن تیم والیبال بانک سرمایه گفت: بی نظمی و اعلام منحل شدن یا 
نشدن تیم های لیگ برتر اصلا خوشایند نیست و واقعا این موضوع خنده دار 
اس��ت. ش��هرام محمودی در گفت وگو با ایسنا درباره بازی هفته هجدهم 
تیم بانک سرمایه برابر هاوش گنبد گفت: بازی خیلی خوبی بود وتیم گنبد 
نس��بت به دور رفت تیم متحول ش��ده ای را روانه میدان کرده اس��ت. بازی 
سختی داشتیم و اگر کمی بازی را رها می کردیم به مشکل بر می خوردیم. 
خوش��بختانه با تجربه عمل کردیم و توانس��تیم س��ه بر صفر برنده شویم. 
او درب��اره بی نظمی های��ی ک��ه در خصوص انحلال تیم ها در لیگ برتر به 
وجود آمده است، گفت: واقعا ناراحت کننده است وقتی می بینیم بازیکنانی 
مستعد و جوان یک نیم فصل بازی می کنند و تیم شان را به جایگاه خوبی 
می آورند اما به یک باره اعلام انحلال می شود. بازیکن روی تیم حساب 
می کند و برنامه ریزی هایی براساس آن انجام می دهد. پیشگیری بهتر از 
درمان است و نباید بگذاریم تیمی که پول ندارد وارد لیگ شود. واقعا این 
اتفاقات خنده دار اس��ت. اصلا برای والیبال ایران که تا این حد پیش��رفت 

کرده است خوشایند نیست که چنین شرایطی داشته باشد.

شهرام محمودی: 

برخیاتفاقاتلیگخندهداراست!
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